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  Tumba 

 

Minnesanteckningar från månadsmötet 2023-09-18 

Segersjö Folkets hus 

 

1. Vår ordförande Steinar Holmström hälsar deltagarna hjärtligt välkomna. I dag var 

vi 39 besökare. Några nya hälsas speciellt välkomna.                                                   

Inför punkt två på dagordningen lämnar Steinar över ordet till Kirsi Vilander, 

Botkyrka kommuns boendelots. 

2. Kirsi Vilander inleder med en snabb presentation av sig själv. Hon startade sin 

bana som fastighetsmäklare i 15 år. Därefter flertal andra jobb innan hon började 

arbeta inom vården med äldrefrågor då hon upptäckte vikten av seniorers 

bostadsbehov.                                                                                                                             

Som boendelots inom kommunen bistår hon även Botkyrkabyggen med 

bostadsplanering. Hon håller föreläsningar om bostadsutvecklingen och genomför 

bland annat besök hos seniorer som önskar vägledning i bostadsfrågan. Som det 

ser ut på marknaden idag så vet vi att det råder brist på lägenheter. Att genomföra 

en egen bostadsplanering är ett måste. Kötiden är minst 5 år. Även om behov i 

dagsläget inte finns så gäller det ”att se om sitt hus”. Ändra typ av boende kan 

behövas för att förenkla livet och undvika begränsningar i vardagen. Det är främst 

kvinnan i ett parförhållande som är positiv till att planera för flytt. Det ser likadant 

ut oavsett var man bor i kommunen.                                                                         

Målet är att skapa en situation med fortsatt social tillvaro där behoven självklart är 

individuella.                                                                                                                               

Att planera för senior/trygghets/äldreboenden är en mycket lång process. Nya 

projekt är ofta planerade sedan många år tillbaka enligt tidigare beslut. Specifika 

lägenheter för seniorer uppförs oftast inte, däremot säger lagen att anpassning ska 

ske. I Botkyrka finns idag ca 13 000 seniorer varav 1000 står i bostadskö. Därav ses 

inget behov för en marknad av seniorboenden. Det är därför av största vikt att vi 

engagerar oss och visar att behov av seniorlägenheter finns.                                                         

I kommunen finns 65+ boende (i Tumba och Tullinge) där endast hjälp med yttre 

miljö sker såsom sandning etc. På serviceboende finns stationerad personal. Under 

planering är ett trygghetsboende i Tumba. På detta boende kommer aktivitetsvärd 

att vara stationerad. Även här gäller det att stå i kö för lägenhet.                                          

Om bostadsanpassning skulle vara aktuellt ska utlåtande från 

sjukgymnast/arbetsterapeut skickas med vid ansökan.                                         
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Under fyra måndagar i oktober kl. 14.00 kan du träffa andra seniorer och inbjudna 

experter för samtal om olika frågor som påverkar dig och ditt boende.  

2/10, 9/10, 16/10, 23/10. Tullinge medborgarkontor.                                                              

Föranmälan krävs till 08–53061000 eller mejl till bostadslots@botkyrka.se 

3. Arbetsgrupper. Två grupper är nystartade. PRO måste bli aktivare att driva frågor 

som rör oss seniorer och som kan påverka vardagen. Bostäder, vården och 

pensioner etc. 

3.1 Bostäder, gruppen har idag tre medlemmar. Vi behöver vara flera. Målet är att 

driva bostadsfrågor mot kommunen och bostadsföretagen. 

3.2 Äldrefrågor, gruppen består av fem medlemmar som kommer att bevaka och 

ställa krav på hur en lämplig vård ska fungera för oss äldre. Hemtjänsten är en 

stor del att få inblick i. 

    

 Nu bjuds vi på kaffe / the och smörgåsar. 

 

4. Information om den nya studiecirkeln. Tryggare ekonomi på äldre dagar. 

Finansinspektionen står för kursmaterialet. Kommer att innefatta massor av 

vardagsjuridiska frågor. 12 deltagare har anmält sig och de är indelade i 2 

grupper. Ytterligare plats finns om någon är intresserad. 

5. Information om verksamheten. 

5.1 Seniorveckan kommer att pågå mellan 18 – 22/9 i kommunen. Medborgarna 

bjuds ett mycket digert program. Vår dag med PRO sker onsdag 20/9 mellan 

kl. 11-15 i Seniorhuset. Det blir tipspromenad, prova på boule och grillning.  

5.2 Good old days i Segersjö FH går av stapeln 13/10 under eftermiddagen. Vi 

bjuder våra jubilarer men vi andra betalar för maten. Den som har hatt bjuds 

på ett glas extra vin eller en öl. Föranmälan görs på lista som finns i 

Seniorhuset. 

5.3 Julbord 5/12 kl. 14.00 på Sundby gård. 545 kronor exkl dryck. Vi samlas vid 

Seniorhuset för samåkning därifrån 13.00. Anmälningslista i Seniorhuset. 

5.4 Övriga verksamheter.                                                                                                            

Seniornets program har kommit ut och många kurser finns. Vårt avtal med 

Seniornet innebär att vi inte behöver betala medlemsavgift, endast kursavgift. 

Pubafton 21/9 kl. 16-18. SPF arrangerar.                                                                         

Seniormässan i Älvsjö 3–5/10. Hjälp behövs till montern som PRO har. Anmäl 

dig till Els-Mari vid intresse. 

6. Månadsmöte 20/11 i Seniorhuset. Då avhandlas budget och vår verksamhet inom 

föreningen. Vi har ett stort utbud av aktiviteter som pågått under en längre tid. 

Under vårt möte i november är det inte bara budget som vi beslutar om. Nej, det 
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roligaste är nog att vi alla får ta del av hur verksamheten ser ut och komma med 

förslag på förbättringar eller kanske rent av nya aktiviteter. Vi i styrelsen behöver 

din hjälp med detta. Nu har du chansen att tycka till. Kanske är du bra på något 

och vill leda en cirkel? Ju fler vi är som hjälps åt desto starkare kan vi bli. Så nu 

alla ni, nu kör vi. Kom på mötet och gör din röst hörd. Här får alla komma till tals. 

7. Rapporter. 

7.1 Ing-Marie berättar kortfattat om den lyckade dagsresan 29/8 till Karlstad och 

Lars Lerins konsthall, Sandgrund. En lyckad dag då allt fungerade med trafik, 

väder och bra chaufför från Björcks resor. Stort tack till resegruppen. 

7.2 Kaffegruppen, Britt-Louise, Ann-Marie och Marianne presenteras och tackas 

för att de alltid fixa så bra inför våra månadsmöten. 

7.3 Bokcirkeln startar lite tidigare på torsdag 21/9 med hänsyn till Puben som går 

av stapeln redan 16.00 i samma lokal. Inga-Britt kontaktar deltagarna. 

7.4 Gudrun berättar lite kortfattat om Pensionärsrådet. Från vår förening deltar 

Gudrun och Kari. Vid senaste mötet pratades det en hel del om Seniorveckan. 

Dessutom deltog en projektledare som under ett år kommer att jobba med nära 

vård i kommunen. 

8. Lotteridragning. Som vanligt några lyckliga vinnare. Stort tack till er alla som 

köpte lotter. 

9. Mötet avslutades. 

 

 

 

                                                                                         Vid tangentbordet // Ing-Marie Lindskog                                                                                                   

                                              


